

Siège

135 rue de Périole - BP 25211
31079 Toulouse Cedex 5 - France

www.latecoere.aero

Bulletin of 30 March 2020 (EN p.1) / Bulletin du 30 Mars 2020 (FR p.2)

30/03/2020

COVID-19: the group maintains partial activity

The group remains primarily focused on the safety of its employees, which is the first criteria taken into account for each decision.

Here is an operational update of the situation as of March 30, 2020:

Update on temporary site closings:

- The Charguia site (Tunisia) obtained a derogation from the local authorities to partially resume activity.
- The Laval (Canada), Belagavi (India) and Fouchana (Tunisia) sites are still currently closed by decision of the local authorities.
- The Hermosillo site (Mexico) is also closed as of today by decision of the local authorities.
- Discussions are underway with local authorities to obtain, where possible, derogations allowing partial resumption of activity and thus meet the needs of customers.

On all the other sites:

- The activity continues partially to meet customer needs.
- Management and social partners monitor the strict application of the prevention plan implemented at group level.

The Comex and the CODIRs of the branches closely follow the needs of the customers in order to adapt the activity of the sites. At the same time, they make every effort to preserve the group's financial balance and ensure its sustainability through the study of specific measures.

Latécoère is participating in the fight against the Covid-19 through the use of its 3D printer in Toulouse, in coordination with two industrial networks (ALM network of Aerospace Valley and Network of Voluntary 3D Printers).

As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the information page <http://www.latecoere.aero/information> to follow these developments.

30/03/2020

COVID-19 : le groupe maintient une activité partielle

Le groupe reste concentré en priorité sur la sécurité de ses collaborateurs, premier critère pris en compte pour chaque décision.

Voici une mise à jour opérationnelle de la situation au 30 mars 2020 :

Point sur les fermetures temporaires de site :

- Le site de Charguia (Tunisie) a obtenu une dérogation des autorités locales pour reprendre partiellement l'activité.
- Les sites de Laval (Canada), Belagavi (Inde) et Fouchana (Tunisie) restent actuellement fermés sur décision des autorités locales.
- Le site de Hermosillo (Mexique) est également fermé à compter d'aujourd'hui sur décision des autorités locales.
- Des échanges sont en cours avec les autorités locales pour obtenir, lorsque possible, des dérogations permettant de reprendre partiellement l'activité et répondre ainsi aux besoins des clients.

Sur l'ensemble des autres sites :

- L'activité se poursuit de façon partielle afin de répondre aux besoins des clients.
- Le management et les partenaires sociaux surveillent l'application stricte du plan de prévention mis en œuvre à l'échelle du groupe.

Le Comex et les CODIR des branches suivent au plus près les besoins des clients afin d'adapter l'activité sur les sites. Parallèlement, ils mettent tout en œuvre pour préserver l'équilibre financier du groupe et assurer sa pérennité via l'étude de mesures spécifiques.

Latécoère participe à l'effort de lutte contre le Covid-19 via la mise à disposition de ses moyens d'impression 3D à Toulouse, en coordination avec deux réseaux industriels (réseau ALM d'Aerospace Valley et Réseau d'Imprimeurs 3D Volontaires).

Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n'importe quel appareil (PC ou mobile, professionnel ou personnel) à la page d'information <http://www.latecoere.aero/information> pour suivre ces évolutions.